
香港博士生奖学金计划夏令营2019
活動日期：2019年7月8至12日（星期一至五）

地点：香港中文大学校园
夏令营重点

日期： 2019年3月29日（星期五）
时间： 09:30  ‐ 11:30
地点：浙江大学玉泉校区教九101会议室
讲者：孟庆虎教授（电子工程系系主任)

香港中文大学工程学院

学术讲座暨香港博士生奖学金计划夏令营 2019简介会

• 为有意报名入读本校2020‐21学年博士课程的申请人而設
• 介绍工学院的研究范畴、实验室及研究设施及与本院师生交流
• 进行入学面试
• 获选取得奖学金的同学将可获得每月港币 $ 25,100 的津贴
夏令营内容（暂定）

• 工程学部介绍
• 研究专题讲座
• 由本院博士生介绍之海报展览
• 与本院教授个人面谈
• 实验室及研究设施参观
• 与教授及博士生进行研讨会
• 校园参观
• 入学面试

夏令营將提供

• 于中大校园内的免费六晚住宿
(7 月7‐13日) 

• 欢迎晚宴
• 完成夏令营后，将可获得交通

津貼港币1500元津贴

讲座讲题:   大学生活：学会做学问、写文章、用资源、善交流

截止报名日期
2019年4月24日（星期三）

About the speaker:  
Max is currently Professor and Chairman of Department of Electronic Engineering at CUHK. Max received
his Ph.D. degree in Electrical and Computer Engineering from the University of Victoria, Canada, in 1992,
advised by Professor Wu‐Sheng Lu, and his Master's degree from Beijing Institute of Technology in 1988.
Before he joined CUHK in 2001, he was with the Department of Electrical and Computer Engineering at
the University of Alberta in Canada, serving as the Director of the ART (Advanced Robotics and
Teleoperation) Lab. He is a recipient of the IEEE Millennium Medal, a Fellow of IEEE, a Fellow of Hong
Kong Institution of Engineers, and a Fellow of the Canadian Academy of Engineering.

夏令营介绍： http://hkpfs.erg.cuhk.edu.hk
报名网页：http://www.erg.cuhk.edu.hk/phdsw_apply

查询电邮： phd@erg.cuhk.edu.hk
微信号 : foecuhk

报名网页 微信查询


